
 

  

                                                              

  Verslag vergadering 4 november 2024 
------------------------------------------------------------------ 

 
1. Opening vergadering 
De voorzitter opent de vergadering en heet Linda Troost van het Wijkplatform 
Garenskokerkwartier welkom.  
 
2. Hoe gaat het met het Wijkplatform.  
Een voorbeeld van een goed draaiend wijkplatform is de Buurtcoöperatie 
Garenskokerskwartier. In de loop van het gesprek  blijkt dat een buurtcoöperatie 
toch weer iets heel anders is als een Wijkplatform.  
Linda is voorzitter van de Buurtcoöperatie Garenskokerskwartier. Zij is er al tien 
jaar bij betrokken.  
Je kan lid worden voor € 15 en er is een ledenvergadering eenmaal per jaar. De 
contactgegevens worden verspreid onder de leden. Het is een buurtvereniging. Ze 
hebben 330 leden. 4x per jaar brengen ze een buurtkrantje uit. Ze organiseren 
onder andere buurtborrels en hebben bloembaken in de buurt geregeld.  
Vroeger bestond er een wijkraad naast de coöperatie, maar die heeft zich 
opgeheven. De wijkraad was traditioneler. De wijkraad was ontstaan vanuit de 
gedachte om een gesprekspartner van de gemeente te zijn. De buurtcoöperatie 
vaart meer een eigen koers.  
De buurtcoöperatie is soms een gesprekspartner van de gemeente. Zo wordt er 
gesproken over de openbare ruimte. Ze spreken niet namens de bewoners. Als dat 
nodig is dan zetten ze een enquête uit of organiseren een bijeenkomst. Wanneer 
de Buurtcoöperatie met de gemeente in gesprek is over groenprojecten dan zijn 
deze makkelijker te regelen, dan dat bewoners zelf het wiel uit moeten vinden.  
Het bestuur heeft een jaarplan, maar leden dragen ook zelf initiatieven aan en 
maken zelf plannen. Het is de bedoeling dat de mensen deze plannen zelf 
uitvoeren. De buurtcoöperatie legt meer de contacten tussen de mensen. Eén 
maal per maand is er een vergadering en er komen dan zo’n 20 mensen.  
Een wijkplatform mag niet aan belangenbehartiging doen. Er is nu een pilot met 
het Hasselaarsplein  om te kijken wat kan de buurtcoöperatie hierin betekenen.  
Er worden nu ook veel energiecoach gesprekken aangevraagd. 
Het is nu ook belangrijk om een verbreding met jongeren en met jeugd te krijgen.  
De coöperatie sluit tweemaal per jaar aan bij overleg Leidse buurt en tweemaal bij 
Zuidwest. Vooral om kennis te delen.  
 
3. Mededelingen, Actielijst november 2024 en verslag 7 oktober 
2024 
Na de december vergadering sluiten we het jaar af bij Vicq. 
Over 2 weken levert iedere werkgroep de vragen in voor Diana van Loenen 
(wethouder). Zij komt in december naar de vergadering en vooraf sturen we haar 
onze vragen toe.  
Aan de actielijst wordt toegevoegd dat er een introductie wordt gemaakt, voor als 
leden op bezoek gaan bij organisaties of netwerkpartners 
Aan het verslag van 7 oktober wordt tekst toegevoegd bij het stuk over het 
Transitie Plan Spaarne Werkt.  
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Het is interessant om in 2025 iemand uit te nodigen van Stemmen in de Stad. 
In de decembervergadering kijken we wie we uit willen nodigen in 2025 en maken 
daar een planning op.    
 
4. Verslag Agendaoverleg 24 oktober 2024. 
Het stuk waar Diana naar refereerde: “The Faith Impact Audit “wordt naar de leden 
rondgestuurd. 
Tineke neemt op 21 november 2024 het Agendaoverleg over van Barbara omdat 
Barbara op vakantie is. 
 
5. Stand van zaken met betrekking tot de werving 
Er zijn achttien sollicitanten. Eén persoon heeft zich teruggetrokken. Eén 
sollicitant was te laat. Dus er waren zestien serieuze sollicitanten. Er zijn er drie 
niet uitgenodigd. Met de anderen is of wordt er een gesprek gehouden.  
 
6. Rondje werkgroepen 
De Werkgroep Participatie Democratie en Wonen (PDW) heeft een signaal gekregen 

namens het bestuur van de Vereniging Spoorwegkwartier. Annette neemt met 
betrokkenen contact op. 
Er komt nog een vergadering eerdaags.  
De Werkgroep Werk, Inkomen, Schulden en Armoede (WISA) heeft opnieuw een 
advies uitgebracht over het Actuele Beleid Armoede en Schulden. Ze blijven de 
ontwikkelingen bij Spaarne werkt volgen. Er is nu een netwerk met veel 
particuliere instanties die zich bezighouden met financieel Misbruik bij Ouderen. 
Dit wordt gestimuleerd door de gemeente Haarlem  
De Werkgroep Zorg en Welzijn heeft gereageerd op de nieuwe Wmo vragenlijst 
van de gemeente. Ze gaan nu ook het beleid ten aanzien van dakloosheid volgen. 
Er is een Ongevraagd Advies Eenzaamheid uitgebracht. Het college van B&W zal 
hierop reageren.  
De Werkgroep JEUGD Onderwijs en Sport maakt zich zorgen over het Preventief 
Jeugdbeleid van Buurts. Ze brengen over dit beleid een advies uit aan het college 
van B&W en de leden van de commissie Samenleving  

 
7. Concept jaarplan 2025 Participatieraad. 
Vanuit de Werkgroep Jeugd komt een update. 
 
8. Presentatie commissie Samenleving 
Er zijn geen aanvullingen op de presentatie die rond gestuurd is. 
Ingrid neemt nog contact op met medewerkster Griffie om te vragen naar het 
aantal opgaven en of de presentatie klaargezet kan worden.  

 
9. Rondvraag. 
Jaap heeft meegedaan met een reis naar Marokko georganiseerd door Zohor. De 
reis was heel interessant.   

 


